
ZÁPIS ZE 3. ZASEDÁNÍ 49. KONVENTU MORAVSKOSLEZSKÉHO SENIORÁTU  

OLOMOUC 16. 11. 2013 

 

 

Třetí zasedání 49. konventu bylo svoláno seniorátním výborem a předsednictvem konventu podle CZ 

§ 22 odst. 3 písemnými pozvánkami všem sborům. Sborům byly zaslány písemné materiály i program 

konventu. Zasedání se uskutečnilo ve FS ČCE v Olomouci od 9:00 hod. 

 

1. Úvodní pobožnost: b. farář Marek Zikmund (FS ČCE v Přerově), 

text: Mk 12,41-44 

písně: Ž 92, 689 

 

2. Ustavení konventu  
 

a) Zjištění přítomných: dle prezenční listiny 67 oprávněných voličů (viz presenční listina) 

c) Návrh na udělení poradních hlasů hostům: zástupci mládeže, emeritní členové seniorátního výboru, 

kazatelé v mimocírkevní službě (viz presenční listina): Udělení poradních hlasů bylo schváleno 

aklamací. 

d) Noví poslanci složili slib. 

 

3. Volba zapisovatelů, verifikátorů a skrutátorů:  

 

Zapisovatelé:   Jana Hofmanová, Naděžda Ševčíková (FS Šternberk) 

Verifikátoři:   Jan Matějka, Noemi Batlová, Václav Dostál (FS Olomouc) 

Skrutátoři:  Ludmila Lukášová, Jakub Hromádka, Ewa Jelinek, Vlastislav Stejskal 

 

 Všichni byli zvoleni aklamací. 

 

4. Schválení programu:  

 

M. Zikmund k bodu 10 upozornil, že se jedná o volbu jednoho zástupce z řad kazatelů na synod a 

jednoho náhradníka.  

Předsednictvo upozornilo, že bod 16 (Rozprava) se týká i Tisku č. 4, ačkoli v původním navrženém 

programu to nebylo uvedeno. 

Po těchto doplněních byl program schválen aklamací. 

 

5. Kontrola usnesení 2. zasedání 49. konventu MSS  
 

6. Zpráva seniorátního výboru (Tisk č. 5) 
 

Bratr senior L. Červenka zprávu SV krátce komentoval. 

 

7. Zpráva hospodářská a pokladní za rok 2012 (Tisk č.5)   

 

Nikdo nekomentoval. 

 

8. Zpráva revizní komise (Tisk č. 10) 
 

9. Volba 1. náhradníka SV z řad kazatelů (Tisk č. 8) 

- na návrh bratra seniora hlasování tajnou volbou 

Navrženi: Pavel Prejda, František Hruška; F. Hruška kandidaturu nepřijal 

Zvolen: P. Prejda  (hlasy pro: 63, zdrželi se: 3, neplatný: 1) 
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10.  a) Volba delegáta na synod z řad kazatelů 

 Navrženi: Marek Zikmund – 39 hlasů 

   Jan Jun (kandidaturu nepřijal) 

   Aleš Wrana (kandidaturu nepřijal) 

   Pavel Prejda – 25 hlasů 

 (2 se zdrželi) 

 Zvolen: Marek Zikmund 

 

 b) Volba 1. náhradníka na synod z řad kazatelů 

 Navrženi: Jan Jun – 37 hlasů 

   Vlastislav Stejskal (kandidaturu nepřijal) 

   Aleš Wrana (kandidaturu nepřijal) 

   Štěpán Janča – 30 hlasů 

   Radek Hanák (kandidaturu nepřijal) 

 Zvolen: Jan Jun 

 

11. Volba 2. náhradníka předsednictva konventu z řad laiků (Tisk č.8) 

Navrženi:  Noemi Batlová (kandidaturu nepřijala) 

  Marie Sléhová (kandidaturu nepřijala) 

  Michael Waloschek – 24 hlasů 

  Daniela Jablonská – 38 hlasů 

(3 se zdrželi, 1 neplatný) 

Zvolena: Daniela Jablonská 

 

12. Volba seniorátních revizorů (Tisk č. 8) 

 Navrženi: Jan Bartušek st. 

   Jiří Groll 

   Ivo Janovský 

   Jaroslava Drozdová 

Jana Stoklasová 

   Z. Kuboň (kandidaturu nepřijal) 

   Jana Hojná (kandidaturu nepřijala) 

   D. Cieslarová (kandidaturu nepřijala) 

 Zvoleni na čtyři roky byli tito revizoři: Bartušek st., Jiří Groll, Ivo Janovský, Jaroslava 

Drozdová, Jana Stoklasová 

 (aklamací jednomyslně) 

 

13. Volba členů Seniorátního představenstva Jeronýmovy jednoty a náhradníků (Tisk č. 9) 

  

Volba členů představenstva: 

Navrženi: T. Kudělka – 25 hlasů 

   V. Dostál (kandidaturu nepřijal) 

   P. Sťahel – 29 hlasů 

   L. Talpa – 25 hlasů 

   M. Skalický – 24 hlasy 

   T. Kalíšek – 18 hlasů 

 (3 se zdrželi) 

 

Nutno přistoupit k užší volbě, při níž bude vybrán první s nejvíce hlasy a mezi dalšími dvěma 

bude druhé kolo užší volby. 

 

 2. kolo: T. Kudělka – 17 hlasů 

   P. Sťahel – 32 hlasů 

   L. Talpa – 14 hlasů 
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 (1 se zdržel, 2 neplatné) 

 Zvolen: P. Sťahel 

 

 3. kolo: T. Kudělka – 35 hlasů 

   L. Talpa – 28 hlasů 

 (1 se zdržel, 1 neplatný) 

 Zvolen: Tomáš Kudělka 

 

Volba 1. náhradníka do představenstva JJ 

Navrženi: L. Talpa – 37 hlasů 

  M. Skalický – 22 hlasů 

(5 se zdrželo) 

Zvolen: L. Talpa 

 

Volba 2. Náhradníka do představenstva JJ 

 Navržen: M. Skalický 

 Aklamací zvolen M. Skalický (1 se zdržel, 0 proti) 

 

14. Změna Církevního zřízení § 12 a  § 26 (Tisk č. 8) 

 

a) Změna CZ § 12 - Schváleno aklamací (67 hlasů pro). 

 

b) Změna CZ §26 - Schváleno aklamací (66 hlasů pro). 

 

15. Návrh rozpočtu na rok 2013 (Tisk č. 9) 

 

Bratr senior Červenka krátce komentoval rozpočet.  

 

16. Rozprava  

 

J. Tomášek doplňuje ke Zprávě Jeronýmovy Jednoty, že FS Krnov uhradil 60 000 a nic nedluží. 

 

Zástupci Českého Těšína stahují svůj návrh č. 9 a podávají návrh č.10 ve znění uvedeném níže. 

 

Předsednictvo konventu podává návrh č. 11 ve znění uvedeném níže. 

 

P. Křivohlavý zve jménem PO hudebního na setkání doprovazečů. 

 

A. Plachý dává podnět k přemýšlení o místu seniorátní farářky a podává návrh č.12 ve znění 

uvedeném níže. 

 

A. Plachý připomíná dobrou práci s mládeží, která se v seniorátu koná a povzbuzuje k podpoře práce 

s mládeží. Děkuje pastorační pracovnici pro mládež E. Urbanové a podává návrh č. 13 ve znění 

uvedeném níže. E. Urbanová krátce komentuje svou práci a připojuje se k prosbě o podporu. 

 

Bratr Hudec povzbuzuje k propagaci sbírek na JJ. 

 

Seniorátní výbor děkuje sestře farářce Márii Jenčové, která končí svou službu seniorátní farářky MSS.  

 

J. Groll k návrhu č. 8: přimlouvá se za osobní komunikaci, argumentuje osobní zodpovědností a lepší 

možností dohody. J. Tomášek reaguje: internetové rozhodování funguje jako „nouzové“ kvůli 

rychlejší akceschopnosti; při osobních schůzkách je vše znovu projednáno. 

 

A. Wrana se ptá na souvislosti ohledně uložení seniorátních peněz u společnosti Axa (jaké jsou 
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podmínky, úroky atd.). L. Červenka reaguje: podmínky v tuto chvíli nedovede jmenovat, ale 

společnost byla vybrána po dohodě s finančním poradcem Davidem Rumlem. 

 

R. Rosický se vyjadřuje k setkání s konfirmandy; povzbuzuje k lepší komunikaci s rodiči. 

 

J. Matějka vyjadřuje kritiku ke zprávě SV; zpráva by měla být nejen statistikou, ale také naznačit 

směřování seniorátu. 

 

Rozprava ukončena hlasováním aklamací. 

 

17. Samofinancování církve 

 

Čas vyhrazený tomuto bodu byl stanoven na 30 min. (odhlasováno aklamací, 6 se zdrželo, 0 proti) 

 

Bratr senior L. Červenka komentuje situaci v církvi a probíhající rozhovory o samofinancování; 

vyzývá, aby podkladům pro rozhovor byla věnována náležitá pozornost, apeluje na dodržení termínu 

při odevzdávání odpovědí, nabízí pomoc SV a povzbuzuje k naději a odpovědnosti.    

 

Z. Kuboň komentuje personální fond a navrhuje při samofinancování volit navržený model E. 

 

J. Groll považuje za politováníhodné, že více sborů nevyužilo seminář s P. Stolařem; vybízí k větší 

zodpovědnosti. Š. Janča považuje za chybu, že jsme se o semináři dozvěděli pozdě. Navrhuje podobná 

setkání na úrovni sborů, které jsou k sobě blízko. L. Červenka a P. Křivohlavý reagují pozváním do 

Frýdku-Místku. M. Zikmund doporučuje sledovat příspěvky P. Stolaře v Českém bratru. 

  

Z. Kuboň se ptá, jestli se uvažuje o tom, že by faráři byli placeni sborem. Neuvažuje. J. Groll 

poznamenává, že je to také věc solidarity a církevního zřízení. J. Tomášek: přerozdělování financí je 

složitější.  

 

J. Rumlová se ptá, jak jsou sbory daleko ve vedení rozhovorů o samofinancování. H. Ducho: 

chystáme výjezdní zasedání staršovstva. K praxi ve sboru ohledně řešení financí se vyjadřuje i J. 

Matějka a M. Skalický. J. Marek se také přimlouvá za model samofinancování E. 

 

P. Ruml upozorňuje na mediální diskusi v uplynulém týdnu; význam diskuse o restitucích je i v tom, 

že souvisí s diskusí o demokracii v naší společnosti vůbec. 

 

Š. Janča apeluje na nutnost mít také nějaký výhled, přemýšlet o rozvoji sborů; nebylo by možné zřídit 

fond „rozvojové“ podpory atp.? 

 

L. Červenka závěrem apeluje na zodpovědné zpracování charakteristiky sboru a včasné odevzdání SV. 

 

 

PŘESTÁVKA NA OBĚD: 12:00 – 13:00, píseň  667 

 

(pozn.: Na odpolední jednání se omluvili zástupci FS ČCE v Šumperku, v průběhu jednání pak 

odcházeli někteří další členové konventu, čímž klesl počet hlasujících na 53.) 

 

18. Návrhy ze sborů (tisk č. 13) a z jednání konventu  

 

Návrh č. 1    podává: seniorátní výbor 

 

Konvent bere na vědomí zprávu seniorátního výboru. Tisk č. 5 

 

návrh byl SCHVÁLEN 
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pro: 62  proti: 0  zdrželo se: 0 

 

 

 

 

Návrh č. 2                                    podává: seniorátní výbor 

 

Konvent schvaluje, že hospodářská ztráta za rok 2012 ve výši 8.161 Kč bude hrazena ze 

seniorátního fondu rezerv.  

 

návrh byl SCHVÁLEN 

 

pro: 60  proti: 0  zdrželo se: 2 

 

 

 

 

Návrh č. 3                                    podává: seniorátní výbor 

 

Konvent schvaluje rozpis seniorátních a celocírkevních repartic pro rok 2014 dle tisku č. 11 

 

návrh byl SCHVÁLEN 

 

pro: 61  proti: 0   zdrželo se: 1 

 

 

 

 

Návrh č. 4    podává: seniorátní výbor 

 

Konvent schvaluje rozpočet pro rok 2014 dle tisku č. 9 

 

návrh byl SCHVÁLEN 

 

pro: 62  proti: 0   zdrželo se: 0 

 

 

 

Návrh č. 5    podává: seniorátní výbor 

 

FINANČNÍ NÁHRADY 

  

 

Konvent MSS schvaluje pravidla finančních náhrad, a to od 17. listopadu 2013: 

 

A) Kazatelům na pastorální konference 

B) Členům seniorátního výboru a náhradníkům, předsednictvu konventu, členům seniorátních 

poradních odborů, seniorátním revizorům apod. při cestách souvisejících s výkonem jejich 

funkce (dle církevních řádů a usnesení seniorátního výboru). 

C) Řečníkům a hostům na pastorální a presbyterní konference a na akce poradních odborů (po 

předchozím schválením seniorátním výborem). 
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Výše úhrady: 

A) Jízdné hromadnými dopravními prostředky (autobus, vlak druhé třídy, v odůvodněných 

případech IC, EC, SC, 1.tř.).  

B) Hrazení cest osobním automobilem.  

U osobních automobilů se postupuje dle vyhlášky SR pro příslušný rok. Z ekonomických důvodů 

je účelné obsadit vozidlo 3 osobami. Výjimku ke každé jízdě osobním automobilem musí 

předem schválit senior. V případě neschválení je jízdné vyplaceno ve výši cestného hromadně 

dopravními prostředky na základě údajů uvedených na internetových stránkách.   

 

C) Kazatelé, kazatelky a pastorační pracovníci, kteří se povinně účastní pastorálních konferencí v 

seniorátu a použijí na tuto konferenci hromadného dopravního prostředku, nemusí předkládat 

doklad o úhradě jízdného. V takovém případě bude jízdné proplaceno a zaúčtováno ve výši 

uvedené na internetových stránkách. 

 

D) Řečníci a hosté na pastorální a presbyterní konference 

Je vhodné hradit cestné nejlépe na základě předchozí domluvy – hromadnými dopravními 

prostředky nebo autem. U osobních automobilů se postupuje dle vyhlášky SR pro příslušný rok. 

(je možno proplatit honorář za přednášku do výše 500 Kč na základě dohody.) 

E)  Cestné ve sborech je hrazeno dle dohody v povolací listině, popř. její přílohy. Cestné při 

administraci je hrazeno dle smlouvy administrovaného sboru a administrátora. 

 

Občerstvení při seniorátních akcích. 

A) Konventy – hradí zcela seniorátní výbor – proplatí doklady o nákupu potravin, konaná sbírka se 

odevzdá do seniorátní pokladny. 

B) Jiné seniorátní akce (pořádané PO) – jsou v režií hostitelského sboru, o uhrazení případného 

schodku může sbor písemně požádat seniorátní výbor.  

  

K návrhu byla otevřena rozprava: 

 

A. Wrana: je třeba, aby se proplácelo i SC. 

Š. Janča: www.idos.cz neumím zahrnout jízdné i za autobus; je to nedostatečné. 

J. Groll: stačí toto účetnímu? 

 

návrh byl SCHVÁLEN PO ÚPRAVĚ: bude doplněno SC a bude uvedena jiná stránka 

webová stránka pro výpočet jízdného 

 

pro: 53  proti: 0   zdrželo se: 9 

 

  

 

 

Návrh č. 6    podává: seniorátní výbor 

 

 Synod ukládá synodní radě, aby informace o platbě za pastorační pracovníky do Fondu 

pastoračních pracovníků pro následující kalendářní rok oznamovala do 31. října stávajícího roku.  

 

Zdůvodnění: Stává se, že konvent v našem Moravskoslezském seniorátu schvaluje rozpočet cca v půli 

listopadu a teprve po jeho konání je nám oznámena výše odvodu za seniorátní pastorační pracovnici, 

tzn. v rozpočtu může být uvedena částka jiná, než jakou synodní rada požaduje.  

 

návrh byl SCHVÁLEN  

pro: 62  proti: 0  zdrželo se: 0 
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Návrh č. 7                      podává: FS Zábřeh  

 

Synod usnáší změnu Řádu pro kazatele v čl. 10 vložením nového odstavce 3 následujícího znění. 

3. Za odbornou bohosloveckou přípravu faráře pokládá církev i absolvování nižšího stupně 

odborného teologického vzdělání, je-li doplněno minimálně dvacetiletou praxí jáhna 

v některém z církevních sborů ČCE.  

Dosavadní odstavce 3 a 4 se přečíslují na odstavce 4 a 5. 

Synod usnáší změnu Řádu pro kazatele v čl. 14 vložením nového odstavce 12 následujícího znění. 

12. Jáhen, který završí 20 let praxe v některém z církevních sborů ČCE, může zažádat o vydání 

osvědčení k ordinované službě faráře v církvi i bez absolvování magisterského studijního 

programu „Evangelická teologie“ na UK ETF. Předpokladem takové žádosti je doporučení 

staršovstva, seniorátního výboru a absolvování zkoušky před komisí stanovenou synodní 

radou.  

 

Zdůvodnění: Smyslem návrhu je umožnit kazatelům jáhnům s určitou praxí, kteří pracují na sboru 

neobsazeném farářem, aby se mohli stát těmi, kdo mohou sami zpracovávat administrativu sboru a být 

i jeho statutárními zástupci. Docházíme názoru, že záležitosti spojené s administrativou 

a zastupováním sboru před státními orgány nejsou teologickými úkony a proto nevidíme potřebu vázat 

jejich konání na dosažené teologické vzdělání.  

 

K návrhu byla otevřena rozprava: 

 

A. Wrana: dobrý záměr, ale 20 let není odborná akademická příprava; např. někdy spíše naopak vede 

dlouholetá praxe k rutinérství 

V. Stejskal vysvětluje záměr 

J. Groll: znamenalo by to hlubší změny v řádech 

Š. Janča: krok k laicizaci vede dobrým směrem, ale je třeba lépe připravit 

J. Tomášek: jáhni by měli být statutární zástupci, ale měla by být zachována odstupňovanost podle 

osobního růstu a vzdělání atd. 

A. Plachý: návrh je to nedobře připravené 

L. Červenka: uvádí konkrétní příklady ze seniorátu a podává protinávrh č. 14 

 

 

pro: 5  proti: 24  zdrželo se: 24 

 

návrh  NEBYL SCHVÁLEN 

 

 

 

Návrh č. 8              podává: FS Štramberk 

 

Konvent MSS ukládá seniorátnímu výboru, aby ve spolupráci se Seniorátním představenstvem 

Jeronýmovy jednoty připravil možnost, že seniorátní shromáždění Jeronýmovy jednoty bude 

projednávat svoji agendu elektronickou cestou. Výsledný návrh předloží příštímu zasedání konventu. 

 

 Zdůvodnění: 

 Členové Seniorátního shromáždění Jeronýmovy jednoty musí vynaložit poměrně dost času a 

prostředků, aby se mohli zúčastnit schůze, kde zpravidla pouze schválí návrhy připravené  

Seniorátním představenstvem Jeronýmovy jednoty. Pokud by členové seniorátního shromáždění 

Jeronýmovy jednoty dostali příslušné návrhy elektronickou cestou a rovněž elektronicky na ně 

reagovali, přineslo by to úsporu času a prostředků (možná i angažovanost více členů, než kolik jich 

přejede na prezenční schůzi). Pokud by reakce členů seniorátního shromáždění Jeronýmovy jednoty 
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byly protikladné či roztříštěné, bylo by možné prezenční schůzi svolat. 

 

Byl schválen PŘECHOD K DENNÍMU POŘÁDKU (pro 47, proti 2, zdrželo se 13). 

 

 

 

Návrh č. 9    podává:   Český Těšín 

 

Konvent by měl vyjádřit jednoznačný postoj k homosexualitě, uzavíráni registrovaného partnerství 

homosexuálním párům a adopci dětí těmito páry v souladu s Biblí.  

 

 

návrh byl podavatelem STAŽEN  

 

__________________________________________________________________________________ 

 

 

Návrh č. 10    podává: Český Těšín 

 

Konvent MSS vyjadřuje svůj nesouhlas s dokumentem „Problematika homosexuálních vztahů“, 

který je jediným oficiálním dokumentem ČCE k tomuto tématu. Podle našeho názoru tento 

dokument nebere vážně výslovnou kritiku homosexuality v Bibli. Konvent MSS požaduje po 

synodu, aby nechal vypracovat dokument, který by shrnul početné hlasy těch evangelických 

teologů, kteří berou biblické výroky k tomuto tématu doslovněji. 

 

K návrhu byla otevřena rozprava: 

 

A. Wrana vidí také problematičnost dokumentu – podle něho dokument bere bibli z rukou laiků. 

M. Zikmund navrhuje neobracet se na synod; nic jiného nebude tvořeno. 

J. Jun uvádí zkušenost z pastorační praxe. 

Br. Skalický považuje dokument za výsledek diskuse; dokument odráží posun ve společnosti od 

dob biblických. 

J. Lukáš vyjadřuje vděčnost za dokument; zdůrazňuje pastorační rovinu problematiky. 

J. Marek podporuje návrh. 

R. Rosický upozorňuje na článek v Českém bratru. 

J. Groll: kdo to vlastně četl? 

Š. Janča: měli bychom se lépe seznámit s problematikou. 

J. Hudec: dokument přece není žádným závazným neřízením, je to příspěvek do diskuze. 

Z. Kuboň: zdůrazňuje nesouhlas s chováním homosexuálů. 

V. Stejskal: do problematiky se míchá více témat, např. registrované partnerství. 

J. Rumlová: proč se soustředíme na homosexualitu? Není to (mediálně) vnucené téma? V církvi 

jsou přece zjevné a časté jiné nesporné hříchy. 

J. Jun: zvěstujme milosrdenství! 

J. Tomášek: dokument je dílem teologů; kdo jiný než teologové by to měl pojednat? Proč mít 

nedůvěru a vyjadřovat nesouhlas vlastním odborníkům? Teologové ze seniorátu mohou také něco 

vypracovat, pokud chtějí. 

M. Zikmund: jedna věc jsou konkrétní lidé (pastorační situace), jiná věc jsou instituční paušální 

řešení. 

A. Wrana doporučuje dokument, který vypracovali v Západočeském seniorátu. 

Waloschek: podléháme medializaci tématu; nemusíme mít reakci a odpověď na všechno. 

Š. Janča:téma by nemělo zapadnout, měly by se vést rozhovory – podává návrh č.15 

P. Ruml upozorňuje, na problematičnost toho považovat se za majitele „lepší pravdy“.   
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pro: 16  proti: 23   zdrželo se: 13 

 

návrh  NEBYL SCHVÁLEN 

 

 

Návrh č. 11                                    podává: předsednictvo konventu 

 

Konvent MSS konstatuje, že návrh č. 11 z 2. Zasedání 49. Konventu MSS nebyl splněn, proto 

ukládá seniorátnímu výboru, aby v co nejkratší době vypracoval možnosti pojištění odpovědnosti 

seniorátního výboru za majetek a zdraví při pořádání seniorátních akcí. Možnosti řešení pak předložil 

4. zasedání 49. Konventu.  

 

návrh byl SCHVÁLEN  

 

pro: 48   proti: 0  zdrželo se: 9 

 

 

 

Návrh č. 12                                    podává: Antonín Plachý 

 

Konvent MSS pověřuje seniorátní výbor, aby pro 4. zasedání 49. Konventu MSS připravil materiál, 

který navrhne případná alternativní řešení vzhledem k obsazení místa seniorátního kazatele.  

 

návrh byl SCHVÁLEN 

 

pro: 39  proti: 3  zdrželo se: 15 

 

 

 

Návrh č. 13    podává: Antonín Plachý 

 

Konvent ukládá seniorátnímu výboru, aby po dohodě s výborem SOMu a SEMu zorganizoval 

schůzku zástupců mládeže, seniorátního výboru a předsednictva konventu, která by se zabývala 

koncepcí práce mládeže v seniorátu. S výsledkem této schůzky pak SV seznámí 4. Zasedání 49. 

konventu a sbory MSS.  

 

návrh  byl SCHVÁLEN 

 

pro: 51  proti: 0  zdrželo se: 6 

 

 

 

Návrh č. 14    podává: Lubomír Červenka 

 

      Synod ukládá SR, aby do příštího zasedání synodu připravila možnost, aby i jáhen mohl být 

statutárním zástupcem sboru a mohl by i administrovat sbory. 
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návrh  byl SCHVÁLEN 

 

pro: 52  proti: 0  zdrželo se: 10 

 

 

 

Návrh č. 15    podává: Štěpán Janča 

 

Konvent ukládá seniorátnímu výboru, aby do příštího konventu uspořádal konferenci na téma 

„Křesťanská víra a homosexualita“, která by se podrobně zabývala tímto tématem a dala 

prostor širšímu rozhovoru.  

 

návrh  NEBYL SCHVÁLEN  

 

pro: 19  proti: 10  zdrželo se: 30 

 

 

15. Shrnutí 3. zasedání 49. konventu  
 

Poděkování olomouckému sboru za zázemí a oběd a poděkování předsednictvu konventu za vedení a 

přípravu materiálů. 

 

 

16. Závěrečná pobožnost:   Michael Waloschek (FS Ostrava) 

text: Sk 20,28 

píseň: 685 

 

Konvent byl ukončen po 14. hod.  

__________________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

Zapsali:  Jana Hofmanová   Naděžda Ševčíková 

 

…...............................   …................................. 

 

 

Verifikátoři:  Jan Matějka   Noemi Batlová   Václav Dostál 

 

…................................ …................................   …................................ 

 

 

Předseda konventu (br.Ant.Plachý):    …..................................... 


